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Συνέντευξη του δημάρχου flurlaias-Χορτιάτη και προέδρου ΠΕΔ-ΚΜ Ιγνάτιου Καϊτεζίδη στη «θ»

«Ευκαιρία να κάνουμε ίο μεγάάο άϋμα στην αυτοδιοίκηση»
Για την ανάγκη pias θαρραάέαδ μεταρρύθμισή 
στην Αυτοδιοίκηση κάνει Πάγο στη συνέντευξή 
του στη «θ» ο δήμαρχο$ Πυλαΐαε-Χορτιάτη και 
πρόεδροε Tns Περιφερειακή5Ένωση$ Δήμων 
ΚεντρικήΞ Μακεδονία5, Ιγνάτιοε Καϊτεζίδη5.

ins Ευτυχίας Βαταλη

Ο δήμαρχοί Πυήαίαε-Χορτιάτη και πρόεδροί τns ΠεριφερειακήίΈνωσηί Δήμων Κεντρίκήί 
Μακεδονίαί, Ιγνάτιοί Καϊτεζίδηί

Ψ «Το μεγάήο άήμα στην αυτοδιοίκηση θα 
γίνει όταν παράήήηήα με την εκχώρηση των 
επιπήέον αρμοδιοτήτων, οι δήμοι ενισχυθούν 
με wus απαραίτητουε οικονομικούε και 
ανθρώπινοί πόρουε»

Ψ «Χτυπάω καμπανάκι μέσα από τis σεήίδεε 
γ/75 "θ" για τον κίνδυνο καθιζήσεων στα πρανή 
τηs περιφερειακήε τάφρου, στην Πυήαία»

Α
ναφερόμενος στα του 
Δήμου του, μιλά για τα 
αναπτυξιακά έργα που μπή

καν σε τροχιά υλοποίησης, 
ενώ δεν παραλείπει - για μια 
ακόμη φορά - να χτυπήσει 
καμπανάκι κινδύνου για τις 
καθιζήσεις στα πρανή της 
περιφερειακής τάφρου.

Διανύετε πλέον την 
έβδομη θητεία σας στο τι
μόνι του δήμου, με τα πο
σοστά σας κάθε φορά στην 
κάλπη να είναι αξιοζήλευ
τα. Ποιο είναι το πρόβλημα 
που κατατάσσετε πρώτο 
στη λίστα με τα προβλήμα
τα στην περιοχή που πρέ
πει να αντιμετωπιστούν 
άμεσα; Είναι οι καθιζήσεις 
στην περιφερειακή τάφρο 
ένα από αυτά;

Ο πολίτης θέλει αποτέλε
σμα και αυτή είναι η δική μου 
έννοια όλα αυτά τα χρόνια. 
Η περιφερειακή τάφρος εί
ναι ένα θέμα που «ακουμπά» 
τρεις δήμους στα ανατολικά 
της πόλης: τον δήμο Θεσσα
λονίκης, τον δήμο Καλαμα
ριάς και τον δήμο μας. Φυσι
κά, για εμάς είναι προτεραι
ότητα, αν και η αρμοδιότητα 
ανήκει στο υπουργείο Υπο
δομών. Το πρόβλημα αφορά

τον κίνδυνο καθιζήσεων στα 
πρανή της περιφερειακής 
τάφρου, στην περιοχή που 
συναντά την οδό Μεγάλου 
Αλεξάνδρου στην Πυλαία. 
Είναι ένα μεγάλο έργο του 
υπουργείου Υποδομών για τη 
συνολική ανάπλαση της πε
ριφερειακής τάφρου. Υπάρ
χει συνολική μελέτη για πα
ρεμβάσεις πολλών εκατομ
μυρίων. Η δική μου έκκληση, 
που την έχω απευθύνει πολ
λές φορές στο υπουργείο, εί
ναι να δημοπρατηθεί άμεσα 
ως κατεπείγον το τμήμα της 
μελέτης που αφορά την αντι
στήριξη των πρανών, ώστε 
να προστατευθούν οι υφι
στάμενες οικοδομές. Είναι 
κάτι που πρέπει να γίνει εδώ 
και τώρα για να αντιμετωπι
στεί ο κίνδυνος και οι συμπο
λίτες μας να νοιώσουν ασφα
λείς. Έχω κάνει δεκάδες επι
στολές προς τους αρμόδιους 
φορείς. Φυσικά, χτυπάω κα
μπανάκι κινδύνου και σήμε
ρα μέσα από τις σελίδες της 
εφημερίδας «Θεσσαλονίκη». 
Να ενεργήσουν οι αρμόδιοι 
άμεσα, πριν είναι πολύ αργά.

Από την άλλη, η περι
οχή έχει επιβαρυνθεί με

τις εργασίες για την κατα
σκευή του flyover, ενώ κά
τοικοι στα Κωνσταντινου- 
πολίτικα κάνουν λόγο για 
υποβάθμιση της περιοχής 
με τη λειτουργία του. Έχε
τε λάβει δεσμεύσεις για το 
αντίθετο;

To flyover είναι ένα έργο 
που υλοποιεί το υπουργείο 
Υποδομών και είναι ένα έρ
γο εθνικής σημασίας, πέρα 
από τις αρμοδιότητες των 
δήμων. Μάλιστα αγκαλιάζει 
όλο το βορειοανατολικό τό
ξο της Θεσσαλονίκης, τους 
δήμους και τους κατοίκους 
τους. Είναι ένα έργο που θα 
βοηθήσει αποφασιστικά στη 
βελτίωση των μετακινήσεων 
σε ολόκληρη τ'η Θεσσαλονί
κη επομένως σε αυτή τη φά
ση καλούμαστε να συνεργα
στούμε καλόπιστα όπως σε 
κάθε μεγάλο έργο. Θέλω να 
πιστεύω ότι η Πολιτεία θα τη
ρήσει στο ακέραιο τις υπο
σχέσεις της και θα αποδώσει 
στους συμπολίτες μας έναν 
σύγχρονο αυτοκινητόδρομο, 
που θα σέβεται την ποιότη
τα ζωής των κατοίκων και θα 
αποκαθιστά αναζωογονητι
κά το πολύτιμο περιαστικό 
δάσος.

Αναπτυξιακό και το υπό 
κατασκευή Παιδιατρικό 
νοσοκομείο στο Φίλυρο 
με ρυθμούς... Ιδρύματος 
Σταύρος Νιάρχος. Τι γίνε
ται με την οδική σύνδεση;

Προφανώς αναφέρεστε 
στον δρόμο για την πρόσβα
ση στο Φίλυρο και στο νο
σοκομείο, ένα έργο 13 εκα

τομμυρίων που υλοποιεί το 
υπουργείο Υποδομών και εί
ναι σε εξέλιξη. Όλα τα έργα 
τρέχουν με ρυθμούς πρωτό
γνωρους και αναμένεται να 
ολοκληρωθούν στις αρχές 
του 2027. Εμείς στηρίζου
με αυτή την εθνική προσφο
ρά του ΙΣΝ όχι μόνο με λό
για αλλά και με έργα. Εδώ και 
ένα χρόνο, ξεκινήσαμε το με
γάλο έργο των 8 εκατομμυρί
ων για την υδροδότηση του 
Φιλύρου και του νοσοκομεί
ου. Το μελετήσαμε, το ωρι
μάσαμε, το χρηματοδοτού
με μέσα από το πρόγραμμα 
«Αντώνης Τρίτσης» και ο ερ
γολάβος το «τρέχει» καθημε
ρινά. Θα είναι έτοιμο κι αυτό 
πριν την έναρξη λειτουργίας 
του νοσοκομείου.

Καθοριστική για την αυ
τοδιοίκηση η χρονιά που 
ξεκίνησε, καθώς έχει μπρο
στά της την προωθούμενη 
από την κυβέρνηση αυτο- 
διοικητική μεταρρύθμιση. 
Πώς γίνεται να μιλάμε για 
μεταρρύθμιση , όταν επι
βαρύνουμε με αποφάσεις, 
τους ήδη «κόκκινους» από

πλευράς οικονομικών δή
μους (βλ. τέλος ταφής 
απορριμμάτων);

Μα αυτός ακριβώς είναι 
ένας από τους λόγους για 
τους οποίους μιλάμε εδώ και 
χρόνια και επιμένουμε για 
την ανάγκη μιας θαρραλέας 
μεταρρύθμισης στην αυτοδι
οίκηση. Θα θυμάστε ότι από 
την πρώτη μέρα του Καλλι
κράτη, μέχρι τον Κλεισθένη, 
επισημαίνουμε ότι δεν μπο
ρεί να εκχωρούνται αρμοδι
ότητες στους δήμους χωρίς 
να ενισχύονται με τους απα
ραίτητους οικονομικούς και 
ανθρώπινους πόρους. Τώ
ρα λοιπόν είναι η ευκαιρία να 
κάνουμε το μεγάλο άλμα που 
σημαίνει να πάμε σε μία δη
μοκρατική, μεταρρυθμιστική, 
λειτουργική, σύγχρονη, ευρω
παϊκή αυτοδιοίκηση. Αυτοδι
οίκηση με οικονομική αυτάρ- 
κεια σημαίνει τοπική κοινωνία 
με υψηλού επιπέδου υπηρε
σίες στην καθημερινότητα. 
Ας το τολμήσει η Πολιτεία και 
να είσαστε βέβαιοι ότι η αυ
τοδιοίκηση για μια ακόμη φο
ρά θα ανταποκριθεί. ■ ▲

Μαρίνα σκαφών στην Πυάαία 
παρά ns avtiiijootniES

Ως δήμαρχος, είχατε βέβαια πρόσφατα την ικανο
ποίηση να ζήσετε μια ιστορική στιγμή για τον δήμο 
και αναφέρομαι στην υπογραφή της σύμβασης πα
ραχώρησης γης για τη δημιουργία μαρίνας σκαφών 
στην Πυλαία.

Τ ο πρώτο βήμα έγινε το 2012 με την έκδοση του ΦΕΚ 
για τη χωροθέτηση της μαρίνας της Πυλαίας. Δυστυχώς 
από τότε το επόμενο βήμα έγινε τώρα, χάρη στην πολύ 
καλή συνεργασία που είχαμε με την υπουργό Τουρισμού 
Όλγα Κεφαλογιάννη. Πολλές φορές ο αγώνας ημών των 
αυτοδιοικητικών, για να πετύχουμε ακόμη και τα αυτο
νόητα, συναντά συνθήκες αντίξοες και καμιά φορά πα
ράλογες. Εμείς, όμως, είμαστε υποχρεωμένοι να συνε
χίζουμε και να επιμένουμε μέχρι να φτάσουμε στο θε
τικό αποτέλεσμα. Και χαίρομαι ιδιαίτερα διότι είναι ένα 
υπερτοπικό αναπτυξιακό έργο που αφορά ολόκληρη τη 
Θεσσαλονίκη και τη Μακεδονία που με την ολοκλήρωσή 
του θα αποκτήσει μία σημαντική τουριστική υποδομή.


